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II-2/455-12/2011. ikt. sz. 

 
JEGYZŐKÖNYV 

Készült:

 

 Dévaványa Város Önkormányzat Polgármesteri Hivatalában Dévaványa Város 
Önkormányzat Képviselő-testületének Szociális és Egészségügyi Bizottsága 2011. december 
15.-én megtartott rendkívüli nyílt ülésén.  

 Kiss Károly bizottság elnöke 
Jelen vannak: 

 Dékány József bizottság tagja 
 Nyuzó Marietta bizottság tagja 
 Séllei Zsigmond bizottság tagja 
 Takácsné Papp Éva bizottság kültagja 
 

 Dr. Demeter Erzsébet bizottság kültagja 
Távol maradt: 

 

 Pap Tibor polgármester 
Tanácskozási joggal részt vesz: 

 Balogh Csilla jegyző 
 

 Szarka Andrea igazgatási irodavezető 
Meghívottak: 

 Balog Károlyné Szeghalom Kistérség Többcélú Társulás  
  irodavezetője 
 Dr. Patka Lenke felnőtt háziorvos 
 Dr. Diószegi Mária felnőtt háziorvos 
   
Jegyzőkönyvvezető:
 

 Hermeczi Erika ügykezelő 

Kiss Károly –  Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke:

Megállapítja, hogy az ülés határozatképes, mivel a bizottság tagjainak több mint a fele 
megjelent az ülésen. A bizottság jelenlévő tagjainak száma 5 fő. Távol maradt Dr. Demeter 
Erzsébet bizottsági kültag. 

 Köszönti a bizottsági ülésen 
megjelenteket, Pap Tibor polgármestert, Balogh Csilla jegyzőnőt, Szarka Andrea igazgatási 
irodavezetőt, Balog Károlynét a Szeghalom Kistérség Többcélú Társulás irodavezetőjét, Dr. 
Patka Lenke és Dr. Diószegi Mária felnőtt háziorvosokat, köszönti továbbá a bizottság 
jelenlévő tagjait. 

 

 
Ismerteti az ülés napirendi pontjait: 

1. Az orvosi ügyelet ellátásának biztosítási szándékáról előzetes javaslat. 
Előadó:

2. Bejelentések. 

 Pap Tibor polgármester 

 
 
Kiss Károly – Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke:

Megállapítja, hogy egyéb önálló napirendi pont megtárgyalására javaslat nem hangzott el.  

 Megkérdezi a bizottság tagjait, 
hogy egyéb önálló napirendi pont megtárgyalására van-e javaslat?  

Kéri a bizottság tagjait, hogy az ülés napirendjét határozattal fogadják el. 
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Szavazásra kéri a bizottság tagjait.  
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 5 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
 

2897/2011. (XII. 15.) Sz.Eü.B.hat. 
H a t á r o z a t  

 
Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének Szociális és Egészségügyi 
Bizottsága a 2011. december 15.-én tartandó rendkívüli ülésének napirendjét az 
alábbiak szerint fogadja el: 

1. Az orvosi ügyelet ellátásának biztosítási szándékáról előzetes javaslat. 
Előadó:

 

 Pap Tibor polgármester 

2. Bejelentések. 
 

 
1. napirend:
 

 Az orvosi ügyelet ellátásának biztosítási szándékáról előzetes javaslat. 

Kiss Károly - Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke:

Megkéri Pap Tibor polgármestert az ismertestésre. 

 Rátér az első napirendi pont 
megtárgyalására, amely az orvosi ügyelet ellátásának biztosítási szándékáról előzetes javaslat. 

 
Pap Tibor – polgármester:

Ezt követően is tovább folytatódtak az egyeztetések a Társuláson belül, és 2011. november 
29-én tartott társulási ülésen is merültek fel javaslatok. Egyik javaslat, hogy a SANI-MED 
Kft. további 14 Ft/fő/hó díjazás ellenében vállalná a jelenlegi Szeghalom központról az 
ellátást.  

 Tájékoztatja a bizottság tagjait, hogy az orvosi ügyeleti ellátás 
további biztosítása érdekében előterjesztések kerültek megküldésre, amelyek már a 2011. 
november 8-án tartott társulási ülésen ismertek voltak, illetve azóta keletkeztek. Megküldésre 
került az az anyag is, amely bemutatja hogyan kellene működnie egy központi ügyeleti 
rendszernek. Megküldésre került a SANI-MED Kft. beszámolója a Szeghalom kistérség 
központi orvosi ügyeleti tevékenységéről. Megküldésre került az ÁNTSZ Dél-alföldi 
Regionális Intézetének határozata, amely a SANI-MED Kft. egészségügyi bírság 
megfizetésére kötelezte. A kettő nem igazán látszik konformnak, miért következik ebből a 
2011 októberében hozott OTH (Országos Tisztifőorvosi Hivatal) határozat, mely szerint a 
működési engedélyét módosítja a SANI-MED Kft-nek és megállapította, hogy az ellátást a 
központi szeghalmi ügyeletről kell megoldani az összes településen. A SANI-MED Kft. 2011. 
november 15-én küldött e-mail, hogy még aznap megszünteti a dévaványai ügyeletet, mert a 
mentőtiszti ügyeletet tiltó ÁNTSZ határozat jogerőre emelkedett. Megtehette volna hamarabb 
is, hogy erre felhívja a figyelmet. A társulási ülésen arról volt szó, hogy keresik a 
megoldásokat, és új pályázatot írnak ki, de arról, hogy megszűnik a mentőtiszti ügyelet, nem 
volt szó. Az e-mail megérkezése után kereste a lehetőségeket, megkereste a házi orvosokat és 
Dr. Bagi Károly elvállalta néhány éjszakára az ügyeletet, de más megoldást keresni kell. A 
polgármester elmondja, hogy felhívta telefonon Dr. Mucsi Gyula megyei tiszti főorvost, és 
írásban is kérték az állásfoglalását, aki e-mailben még aznap megküldte a válaszát. Nem fog 
kirendelni senkit, mert van egy ellátási kötelezett, a SANI-MED TRANS Kft., és ugyan 
megtiltották Zsadányban, Vésztőn és Dévaványán a mentőtiszti ügyeletet, de kötelessége a 
központi ügyeletről ellátnia Dévaványa települést is, a központi telephelyet kell igénybe 
venni, ezt vegyék tudomásul. 
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Ez nem azt jelentette, hogy Dévaványán és Vésztőn újra indult volna az ügyeleti ellátás, 
hanem marad Szeghalom központtal az ellátás 2012. január 1-től. Ezt a javaslatot nem 
fogadták el, ugyanakkor Füzesgyarmat és Körösladány település is kérte, hogy hasonlóan 
Vésztőhöz és Dévaványához, náluk is legyen többlet szolgáltatás, csak akkor fizetnek többet. 
Ez még több költségbe kerülne. A legutóbbi társulási ülésen döntés született arról, hogy a 
társulásban érintett minden település döntse el 2011. december 20.-ig, hogyan akarja az orvosi 
ügyeleti ellátás biztosítását a továbbiakban. Amennyiben az önkéntes társulási formában 
tervezik az ellátás megvalósítását, akkor vállalják-e a szükséges önerő biztosítását, és a jövő 
évi költségvetésben szerepeltetik a szükséges fedezetet. Közben más irányban is érdeklődött a 
Társulás elnöke, de egyik javaslat költségesebb, mint a másik. Nem fogják tudni az OEP 
finanszírozásból elérni még azt sem, hogy egy szeghalmi központból működő ügyelet 
fenntartható legyen, mert lakosonként legalább 14 forinttal többet kérnek a többi ajánlattevők. 
Ezek az ajánlatok minden kötelezettség nélküliek. Van olyan elképzelés a Szeghalmi 
Kistérség sürgősségi orvosi ügyeleti ellátására vonatkozóan, amely nem is ajánlat, nem tudják 
kitől érkezett, Körösladányból került a Társuláshoz, emlyről nem foglalt állást a Társulás. 
 
Balog Károlyné – Szeghalom Kistérség Többcélú Társulás irodavezetője:

 

 Elmondja, hogy 
a javaslatot a Társulás elnöke kérte be, konkrétan nem tudják kitől érkezett, csak azt, hogy 
mentősöktől. 

Pap Tibor – polgármester:

Tisztelt Társulási Tanács! 

 2011. december 14.-én Dr. Piriczky Béla a SANI-MED Kft. 
ügyvezetője írt tájékoztató levelet, melyet a polgármester ismertet a bizottság tagjaival.: 

2011. október. 11.én  az ÁNTSZ  által felülvizsgált működési engedély  2011. november 9.-
én jogerőre emelkedett. Az új működési engedélyben az Országos Tisztiorvosi Hivatal 
(OTH) a Szeghalmi Kistérségben központi orvosi ügyelet ellátására a szeghalmi 
telephelyet hagyta jóvá. Az eddig ÁNTSZ engedéllyel működtetett dévaványai és vésztői 
diszpécser szolgálatokat megszüntette.  
Erről a tényről 2011. októberében értesítettük a kistérséget és személyesen tájékoztattuk 
az elnök urat. 2011. novemberében a Kft. egyeztetésen vett részt a Kistérség több 
polgármesterével ahol egyértelművé tettük , hogy jelenleg más hivatalos engedéllyel bíró 
központi orvosi ügyeleti ellátást nem tudunk működtetni, csak kizárólag a szeghalmit. 
Ezeket figyelembe véve 2011. november 30.-án kelt levelükre válaszolva, jogilag nem áll 
módunkban a szerződés szerinti állapotba visszaállítani a dévaványai és vésztői ellátó 
helyeket.  
Ahhoz hogy Dévaványán és vésztőn telephely létesüljön új OTH engedélyhez kell 
folyamodnunk. Amennyiben a kistérség igényt tart az eddigi ügyeleti szervezeti egységre, 
és szeretné hogy az eddiginél magasabb színvonalon és a lakosság részére 
biztonságosabban  történjen az ellátás, a Kft. áll a kistérség rendelkezésére a megoldások 
egyeztetése céljából. 

A polgármester elmondja, megkérdezte mit értsenek a levél alatt. A válasz az volt, hogy ha 
eldöntik mit akarnak és kiírják a közbeszerzési eljárást, megfontolja, hogy ajánlatot tesz-e és 
milyen ajánlatot tud tenni. Elmondta az ügyvezető, hogy azt sem tudja megmondani ezt az 
ellátást meddig tudja végezni, mert a többi ellátás nyereségéből fizeti a szeghalmi ügyelet 
veszteségét. Érdeklődött a környező településeken, Gyomaendrőd város jelenleg 530.000,- Ft-
ot fizet havonta a Békési Kistérségen belüli ügyeleti ellátásáért.  
Ecsegfalva 53 Ft/fő összeget fizet a kisújszállási ügyeleti ellátásért. Ezen a térségen kívül 
mindenki fizet az orvosi ügyeletért. Szerencséjük volt, hogy eddig a SANI-MED Kft. plusz 
bevétellel rendelkezett, de tovább már nem tudja ellátni ebben a formában a szolgáltatást, 
egyrészt mert az Országos Tisztifőorvosi Hivatal is folyamatosan ellenőrzést tart.  
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A legutóbbi ellenőrzésen is gond volt Zsadányban, nem tudják milyen bírságot fog kapni. 
Teljesen vétlen volt a SANI-MED Kft. A SANI-MED Kft. tevékenységét szigorúan ellenőrzi 
az OTH. 
Új típusú, magasabb szintű szolgáltatást nyújtó ellátást, szigorúbb feltételeket írtak elő, így 
Dévaványán az ügyeletet ellátni csak úgy lehet, ha egy esetkocsi felszereltségű mentőautót 
állomásoztatna Dévaványán mentőtiszttel, valamint lenne egy PÁV 1-es gépkocsivezető, aki 
mentőápolói képesítéssel rendelkezik. Ezt is csak akkor, ha Gyomaendrőddel közösen tudják 
megoldani, mert Gyomaendrődön van orvosa a SANI-MED Kft-nek. Gyomaendrőddel is meg 
kellene egyezni, amikor a Gyomaendrődön ügyeletben lévő orvos jön Dévaványára, akkor a 
mentő megy Gyomaendrődre.  
Elmondja a polgármester, hogy vannak további ajánlatok, javaslatok az orvosi ügyelet 
biztosítására. Van olyan javaslat, melyet a szomszéd megyében több ügyeletet működtető 
szervezet készített. Ebben van olyan lehetőség, hogy maradhat a szeghalmi központi ügyelet, 
(1. sz. javaslat) ez azt jelenti, hogy Dévaványán semmi nincs, de 123.000 Ft-ot havonta kell 
fizetni. A többi település is fizet meghatározott mértéket.  
Van olyan ajánlat, amelyben havonta több mint 500 e. Ft. kiegészítést kérnének, és  
Gyomaendrőddel együttműködve látnák el az ügyeleti ellátást. A szeghalmi ajánlatra akkor 
tudnak ajánlatot tenni, ha kiderül mit szeretne a Szeghalmi Kistérség. A legutóbbi társulási 
ülésen mint említette elhangzott, hogy Füzesgyarmat és Körösladány is hasonló színvonalú 
ellátást szeretne, mint Dévaványa és Vésztő, és kellene háziorvosi és házi gyermekorvosi 
rendelés is. A szolgáltató is elmondta, hogy ez nem rendelés, mert rendelést a háziorvos és a 
házi gyermekorvos végez, nem pedig az ügyeletbe behozott orvos. 
 
Dr. Patka Lenke – felnőtt háziorvos:

 

 Közbevetőleges hozzáteszi, hogy az ügyeleti ellátás 
nem rendelés. 

Pap Tibor – polgármester:

Az egyik javaslat is tartalmazza, hogy az egészségügyről szóló 1997. évi CLIV. törvény 
kimondja, az ügyeleti ellátás: 

 Az ügyeleti ellátás valóban nem rendelés, ezt kellene már 
tisztába tenni. Az ügyeleti ellátás biztosításával kapcsolatban elmondja, hogy meg kell 
vizsgálni azt is, hogy mi az elképzelés a jövőre nézve.  

93. § (1) Az ügyeleti rendszer a napi munkarenden kívül bekövetkező sürgősségi 
esetekben a 88–92. §-ok szerinti egészségügyi ellátás folyamatos igénybevételének 
lehetőségét biztosítja. 
(2) Az ügyeleti ellátás célja az egészségügyi szolgáltatók napi munkarend szerinti 
munkaidő befejezésének időpontjától a következő napi munkarend szerinti munkaidő 
kezdetéig a beteg vizsgálata, egészségi állapotának észlelése, alkalomszerű és azonnali 
sürgősségi beavatkozások elvégzése, illetőleg fekvőbeteg-gyógyintézetbe történő 
sürgősségi beutalása, valamint a külön jogszabályokban meghatározott eljárásokban való 
részvétel. 

Tapasztalatból tudják, hogy soha nem volt ilyen jó az ügyeleti ellátás, mint amióta a SANI-
MED Kft. végzi, melyet 2004-ben sikerült kialkudni, és már 7 éve működik. Kevesebben 
haltak meg, mint korábban, mert a sürgősségi ellátásra kiküldött szakember kezébe került a 
beteg, a háziorvos sokszor a mentőket hívta és közben telt az idő. Ebből komoly volt is volt. 
A háziorvosok is elmondták, hogy ez a jó megoldás, csak a lakosság azt szerette volna, hogy 
saját háziorvosa éjjel-nappal elérhető legyen, ez nem megoldható. A túlmunkavégzési 
kötelezettség is lecsökkent és képtelenség elvárni egy háziorvostól is ezt a feladatellátást.  
Az összevont ügyeleti ellátásnál volt több olyan eset, hogy a beteg kivárta amíg a háziorvosa 
volt az ügyeletes, több napot is tudott várni.  
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A háziorvosok elmondták és igazuk van abban, hogy a dévaványai lakosokat 
„elkényeztették”, most olyan helyzetben vannak, hogy vagy tovább viszik ezt az ellátását, és a 
forrást hozzá kell rendelni, vagy tudomásul veszik, hogy eddig volt rá lehetőség, de már nincs 
hozzá forrás, mert az alternatívákat nézve nincs olyan, hogy Dévaványának ne kelljen az OEP 
finanszírozáson felül fizetnie.  
 
Kiss Károly - Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke:

 

 Megjegyzi, hogy eddig is kellett 
Dévaványának fizetnie az orvosi ügyeleti ellátásért. 

Pap Tibor – polgármester:

 

 Elmondja, hogy nem kellett Dévaványának fizetnie az ügyeleti 
ellátásért. 

Kiss Károly - Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke:

 

 Szeghalmon volt az orvos 
mindig, nem volt azonos szintű orvosi ügyeleti ellátás. Egyik javaslat is tartalmazza, hogy az 
irányelv: „Biztosítani kell a kistérség minden lakosának az azonos szintű orvosi ügyeleti 
ellátást.” Így Dévaványán is orvosi ügyeletnek kellene lennie. Az OEP finanszírozást 
biztosították a SANI-MED Kft-nek, mégsem ingyen végezte a szolgáltatást. 

Pap Tibor – polgármester:

 

 Szeghalom is biztosította az OEP finanszírozást, és még ingyen 
biztosította a központi orvosi ügyeleti ellátó helyet és eszközöket. 

Dr. Patka Lenke – felnőtt háziorvos:

 

 Amennyiben azonos ellátást kellene biztosítani, akkor 
minden kistelepülés kérhetné ezt a szintű ellátást, ez soha nem valósítható meg.  

Kiss Károly - Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke:

A bizottság elnökének vélemény szerint ezért az összegért már két orvost tudnának 
alkalmazni. Amennyiben ilyen mértékű támogatást kér a SANI-MED Kft., nem kell elfogadni 
az ajánlatát. 

 Dr. Piriczky Béla ügyvezető 
leírja, hogy Dévaványa 720.989 Ft./hó OEP finanszírozási támogatást kap x 12 hónappal = 
865.868 Ft. Ezt az összegű támogatást csak Dévaványára kapja és még 63 Ft/fő/hó 
hozzájárulást kér. 6.165.672 + 8.651.868 = 14.817.540 Ft.  

 
Dr. Patka Lenke – felnőtt háziorvos:

 

 A bizottság elnökének jelzi, hogy az ügyeleti ellátás 
feltételei között nemcsak az orvost kell biztosítani, hanem a tárgyi feltételeket, mentőautót, 
valamint mentőápoló gépkocsivezetőt.  

Kiss Károly - Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke:

 

 Elmondja, hogy amikor a 
háziorvosok ügyeltek, saját gépjárművel jártak ki. 

Dr. Patka Lenke – felnőtt háziorvos:

 

 Elmondja, hogy korábban valóban a saját gépjárművel 
közlekedtek ügyeleti időben, de már nem megengedett az orvosi ügyelet ápoló nélkül. 

Pap Tibor – polgármester:

 

 Éppen ezért az a javaslata, hogy továbbra is működjenek együtt a 
Szeghalom Kistérség Többcélú Társulását alkotó azon településekkel, akik a Társulás 
keretében látják el az orvosi ügyeleti ellátást.  

Kiss Károly - Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke: A javaslatokat tekintve az anyagi 
lehetőségek döntik el a minőséget, de úgy gondolja, hogy Dévaványa lakosságát nézni kell, és 
el kell látni. Szeghalom kiharcolta, hogy ott legyen a központi orvosi ügyelet, ott legyen az 
orvos. Meg kell nézni mennyi volt ott az ügyeleti esetek száma. 
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Pap Tibor – polgármester:

 

 Elmondja, hogy Szeghalom ki lett jelölve kistérségi központnak, 
kormányzati kijelölésről van szó, nem mi jelöltük ki.  

Dékány József - Szociális és Egészségügyi Bizottság tagja:

 

 Hozzáteszi, hogy földrajzilag 
nézve is indokolt a szeghalmi központ.  

Dr. Demeter Erzsébet Szociális és Egészségügyi Bizottság kültagja megérkezik az ülésre, 
így a bizottság jelenlévő tagjainak száma 6 főre változik. 

 
Séllei Zsigmond - Szociális és Egészségügyi Bizottság tagja:

 

 Az 1. számú javaslat szerint 
(központi orvosi ügyelet 2 fő orvos, 1 fő ápoló, 1 fő gépkocsivezető részvételével Szeghalom 
központtal) a kiegészítés összege Dévaványa tekintetében 123 ezer Ft. Dévaványa ezért kap 
mentőautót, mentőtisztet és gépkocsivezetőt. Nem kerül sokkal több költségbe. 

Pap Tibor – polgármester:

 

 Ez nem így van, mert az 1. sz. javaslat szerint a 4 fő ügyeleti 
szolgálatot ellátó személy Szeghalmon lenne, nem Dévaványán.  

Séllei Zsigmond - Szociális és Egészségügyi Bizottság tagja:

 

 Megjegyzi, hogy ebben az 
esetben Dévaványának majdnem ugyan akkora mértékű kiegészítést kell fizetnie, mint 
Szeghalomnak. (Szeghalom 145 e. Ft-ot fizet, Dévaványa 123 e. Ft-ot)  

Dr. Diószegi Mária – felnőtt háziorvos:

 

 Elmondja, hogy a központi helyen lakók mindig 
kedvezőbb helyzetben vannak, sajnos ez mindig így van. 

Pap Tibor – polgármester:

 

 A helyben lakók bemehetnek az orvoshoz a központi ügyeletre, 
előnyben vannak. Említette, lehetne viszont egy olyan megoldás, hogy esetkocsi 
felszereltségű mentőautót állomásozna Dévaványán mentőtiszttel, valamint egy 
gépkocsivezető, aki PÁV 1-es és mentőápolói képesítéssel rendelkezik. Ezzel viszont az a baj, 
hogy Körösladánynak és Füzesgyarmatnak is kell, nemcsak azon a két településen, amely 
messze van a központi ügyelettől. Jól járható az út még télen is Körösladányba, kiérne a 
gépjármű időben. Dévaványára nem kellene jönnie, az a gépjármű Szeghalmot, 
Füzesgyarmatot, Kertészszigetet és Körösladányt látná el. Reméli a polgármester, hogy 
sikerül megértetni a két településsel, főleg ha látják a költségeket, hogy maradjon a jelenlegi 
rendszer, de fejlesztenének két kihelyezett ügyeleti pontot, ahol nem diszpécseri szolgálat és 
nem kihelyezett ügyelet pont lenne, hanem esetkocsi formájában működne. Ezt elfogadja az 
OTH, csak ellenőrzi a gépjárművet, valamint megfelelő végzettségű mentőtiszt és PÁV 1. 
rendelkező mentőápoló legyen. Ez a megoldás is szerepel az ajánlatok között, viszont ezért 
jóval több hozzájárulást kellene fizetni.  

Balog Károlyné – Szeghalom Kistérség Többcélú Társulás irodavezetője:

Az önkormányzatokat kérik, hogy döntsék el mit szeretnének, az alapján a Társulás kiírja a 
közbeszerzési eljárást, és akkor tehetnek ajánlatot a szolgáltatók. Az is előfordulhat, hogy a 
most leírt ajánlattól jóval eltérő költségű ajánlatot tesznek pozitív vagy negatív irányba. A 
korábbi közbeszerzési eljáráskor a SANI-MED Kft. olyan ajánlatot tett, hogy nem kértek 
hozzájárulást az ügyeleti ellátásért, csak az OEP finanszírozást, ezzel jól jártak. A másik két 
ajánlatot tevő 1,5 millió forintot és 2 millió forintot kért volna havonta.  

 Felhívja a 
figyelmet arra, hogy az ajánlatok, melyek megküldésre kerültek nem véglegesek, hiszen a 
Társulásnak mindenképp közbeszerzési eljárást kell kiírni, mert eddig nem fizettek az 
ellátásért, módosítják a közbeszerzési eljárás során megkötött szerződést. 
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Nem lehet tudni milyen ajánlatok fognak beérkezni a közbeszerzési eljáráson. Most arról kell 
dönteni, helyben milyen ellátást szeretnének.  
Azokon a településeken ahol volt már testületi ülés, (kivéve Bucsa és Ecsegfalva akik 
nincsenek ebben az ügyeleti ellátásban) szeretnének a Társulásnál maradni, szeretnék ezt a 
rendszert megtartani, de bárki is lesz a szolgáltató, a szakmának meg kell feleljen. Azért van 
most probléma, mert a hatóság mást kér, mint amit évek óta eddig elfogadtak. Akármilyen 
ajánlatokat fognak kapni, véleménye szerint biztos fizetni kell hozzájárulást a településeknek, 
kérdés, hogy mennyit.  
A közbeszerzési eljárás során a beérkező ajánlatokat követően látják a költségeket, akkor 
mondhatják azt is, hogy nem tudják megfinanszírozni, és új eljárást írhatnak ki. 
 
Pap Tibor – polgármester:
 

 Kérdése mi lesz, ha a SANI-MED Kft. felmondja a szolgáltatást? 

Balog Károlyné – Szeghalom Kistérség Többcélú Társulás irodavezetője:

 

 A SANI-MED 
KFt. ügyvezetője jelezte, hogy jelen helyzetben sem tudja tovább működtetni csak az EOP 
finanszírozásból az ügyeletet, a Társulásnak fel kell mondania a szerződést mindenképpen, és 
3 hónapon belül a közbeszerzési eljárást le kell folytatnia. Amennyiben 3 hónapon belül nem 
tudják az eljárást lefolytatni, igyekeznek megegyezni, hogy addig folytassa a szolgáltatást, 
amíg az eljárást nem folytatják le.  

Kiss Károly - Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke:

 

 A javaslatokban több alternatív 
felvetődik. Összehasonlítva Dr. Piriczky Béla ügyvezető ajánlatát, nem tud magasabb 
színvonalú szolgáltatást nyújtani, mint például a 2. vagy 3. sz. javaslat (a debreceni Kft. 
ajánlata). A 2. sz. javaslat központi orvosi ügyeleten 2 fő orvos, 1 fő ápoló, 1 fő 
gépkocsivezető és hétvégén további 1 fő orvos és 1 fő ápoló által biztosított kihelyezett 
rendelést biztosítana, amelynek Dévaványára eső költsége 3.420.000 Ft. (204.000 x 12 = 
2.448.000 + 81.000 x 12 = 972.000), ezzel szemben a SANI-MED Kft. ajánlata 6.165.672 Ft., 
mégis fele összegbe kerülne. 

Dékány József - Szociális és Egészségügyi Bizottság tagja:

 

 Dr. Piriczky Béla ajánlata 
ugyanakkor helyben biztosítja az orvosi ügyeleti ellátást. 

Kiss Károly - Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke:

 

 Nincs leírva az ajánlatban, hogy 
helyben biztosított az ügyeleti ellátás. 

Pap Tibor – polgármester:

 

 Elmondja, hogy a SANI-MED TRANS Kft. azon ajánlata, amely 
63 Ft/fő/hó hozzájárulást kér, (6.165.672 Ft. hozzájárulás) tartalmazza helyben az orvosi 
ügyeleti ellátást. Éppen ezért kérdezett rá mit értsenek alatta, mert ezek csak számok, és 
elmondta, hogy ehhez esetkocsit biztosítana Dévaványára és csak közbeszerzési eljárás 
keretében tudnak majd szerződést kötni és az összegtől függően (mert lehet a közbeszerzési 
törvényben módosul az összeghatár) lehetőség lenne egyszerű eljárást lefolytatni, de 
Dévaványa szabályzat szerint akkor is minimum 3 ajánlatot kell kérni. Az ajánlatát a 
közbeszerzési eljárásra tudja megtenni. Ezt az ajánlatot azért küldte át, hogy lássák, 
amennyiben ők végeznék a szolgáltatást, mennyibe kerülne. A debreceni Kft. anyagában is 
benne van ugyan ez az alternatíva, az viszont 1.023 e. Ft. lenne havonta, de hogy ez az összeg 
mekkora lesz, akkor derül ki, ha az eljárás során megteszik az ajánlatokat. Most azt kell 
eldöntenie majd a Testületnek, hogy helyben milyen ellátást szeretne.  

Kiss Károly - Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke: Véleménye szerint minimum 
orvos legyen helyben. 
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Pap Tibor – polgármester:

 

 Annyi kiegészítést nem tudnak biztosítani, hogy az ügyeleti 
ellátásban orvos legyen helyben Dévaványán. 

Kiss Károly - Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke:

 

 Véleménye szerint lehetősége 
mentőtiszt és gépkocsivezető legyen és hétvégén 24 órás ügyelet legyen. 

Balog Károlyné – Szeghalom Kistérség Többcélú Társulás irodavezetője:

 

 Akkor maradna 
a jelenlegi rendszer, de a gépjárművel látnák el az ügyeleti ellátást, a Szociális Otthon 
maradna tartózkodási helyként, de oda beteget nem lehet beengedni.  

Pap Tibor – polgármester:

 

 Hozzáteszi, hogy a beteget a sürgősségi gépjárműben kell ellátni, 
vagy ki kell menni a lakásra. Tudomásul kell venni a lakosoknak, hogy nem rendelésre kell 
járni ügyeleti időben. A házi orvos végzi a rendelést. 

Dr. Demeter Erzsébet – felnőtt háziorvos:

 

 Elmondja, hogy a médiában is lehet hallani, 
kevés az orvos és sok a nyugdíjas korú háziorvos is. Nem lehet elvárni, hogy a rendelés 
mellett még ügyeletet is vállaljanak a nyugdíjas orvosok. 

Kiss Károly - Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke:

 

 Az OEP finanszírozás 
Dévaványára eső összege 8.651.868 Ft, és ezt még ki  kell egészíteni. Véleménye szerint 10-
11 millió forint összeg elegendő lenne, 2 orvost találnának ügyeletbe. A médiában is 
elhangzott, hogy kezdő orvosoknak nincs munkahelyük, elhagyják az országot, a praxist nem 
tudják megvásárolni. 

Balog Károlyné – Szeghalom Kistérség Többcélú Társulás irodavezetője:

 

 Az ügyeleti 
ellátásban nem találnak elegendő orvost. 

Pap Tibor – polgármester:

 

 Ki lehet dolgozni, mennyiben kerülne az orvosi ügyelet csak 
Dévaványán. Amennyiben ügyeleti ellátás dévaványai székhelyen lenne, szükség van minden 
ügyeleti percre 1 orvosra, 1 gépkocsivezetőre, 1 ápolóra, váltásban. Szükség van felszerelésre, 
eszközrendszerre és 1 gépjárműre, olyan felszereltséggel, amely terepjáró, bárhová ki tud 
menni. Az a javaslata, hogy maradjon ahogy eddig volt az ellátás, de színvonalasabb lenne, és 
az OTH feltételeinek meg kell felelni, PÁV 1 végzettségű gépkocsivezető lenne, akinek 
mentőápoló végzettsége van és egy mentőtiszt. Nem tudják milyen mértékű hozzájárulást kell 
még biztosítani. Egy esetben lehet olcsóbb az ellátás, ha csak Dévaványa és Vésztő kéri, és 
Szeghalom beszáll a fizetésbe, mert az alternatívák szerint Szeghalom nem igazán fizetne. 
Szeghalom kapja a legjobb ellátást. 

Balog Károlyné – Szeghalom Kistérség Többcélú Társulás irodavezetője:

 

 A szeghalmi 
jegyző elmondta, tisztában vannak azzal, hogy nekik is fizetni kell. 

Pap Tibor – polgármester:

 

 Eddig nem fizettek hozzájárulást, most azok fizetnek, akik plusz 
szolgáltatást kapnak. Úgy illene, hogy ez a szolgáltatás továbbra is úgy működjön, ahogy ki 
lett alkudva, és jól működött, ne kelljen Füzesgyarmat és Körösladány miatt még többet 
fizetni. Körösladány 9 km-re van jó a közút, Dévaványa 27 km-re van és rossz az út is. Ezt 
nem véletlen hangsúlyozzák. 

Kiss Károly - Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke: Elmondja, hogy a legjobb 
ellátásra kell törekedni az orvosi ügyeleti ellátás tekintetében, de az anyagi lehetőségekhez 
mérten. Javasolja, hogy zárják le a napirendi pont megtárgyalását. 
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Megkérdezi a bizottság tagjait van-e valakinek további kérdése, hozzászólása az orvosi 
ügyelet ellátásának biztosítási szándékáról előzetes javaslat kapcsolatban?  
Megállapítja, hogy további kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
Szavazásra kéri a bizottság tagjait.  
Javasolják-e a Képviselő-testületnek, hogy továbbra is működjenek együtt a Szeghalom 
Kistérség Többcélú Társulással az orvosi ügyeleti ellátás tekintetében, és a megszüntetett 
sürgősségi ellátó helyen nyújtott szolgáltatással egyenértékű módon javasolják megvalósítani. 
Az önkormányzat vállalja, hogy a 2012. évi költségvetésében biztosítja az önerőhöz 
szükséges fedezetet.  
Kéri, aki a javaslattal egyetért, az kézfelnyújtással jelezze. 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 6 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
 

2898/2011. (XII. 15.) Sz.Eü.B.hat. 
H a t á r o z a t  

 
Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének Szociális és 
Egészségügyi Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek, hogy továbbra is 
működjön együtt a Szeghalom Kistérség Többcélú Társulását alkotó azon 
településekkel, akik a Társulás keretében látják el az orvosi ügyeleti ellátást. 
Az ügyeleti ellátást a közelmúltban megszüntetett sürgősségi ellátó helyen 
nyújtott szolgáltatással egyenértékű módon valósítsa meg.  
Az előzőek érdekében az önkormányzat vállalja a szükséges önerő 
biztosítását, azt hogy a jövő évi költségvetésében szerepelteti a szükséges 
fedezetet.  
 
A képviselő-testület bízza meg a polgármestert, hogy a Szeghalom Kistérség 
Többcélú Társulást a testület döntéséről értesítse.  
 

 
2. napirend:
 

 Bejelentések. 

Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testülete Szociális és Egészségügyi 
Bizottsága 2012. évi munkatervének megtárgyalása és elfogadása.  
 
Kiss Károly - Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke:

Ismerteti, hogy Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének Szociális és 
Egészségügyi Bizottsága 2012. évi munkatervének tervezete elkészítésre került, melynek 
elfogadása szükséges. 

 Rátér a bejelentések 
megtárgyalására.  

A munkaterv Dévaványa Város Önkormányzat és Szervei Szervezeti és Működési 
Szabályzatáról szóló 6/2011. (II. 25.) önkormányzati rendelet 50. §-a alapján és a Képviselő-
testület üléseihez igazodóan került összeállításra. 
Megkérdezi van-e valakinek hozzászólása a Szociális és Egészségügyi Bizottság 2012. évi 
munkatervével kapcsolatban, illetve egyéb napirendi pont felvételére javaslata? 
Megállapítja, hogy hozzászólás, egyéb javaslat nem hangzott el. 
Szavazásra kéri a bizottság tagjait.  
Kéri, aki a Szociális és Egészségügyi Bizottság 2012. évi munkatervét a mellékelt tervezet 
szerint elfogadja, az kézfelnyújtással jelezze. 
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Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 6 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
 

 

2899/2011. (XII. 15.) Sz.Eü.B.hat. 
H a t á r o z a t  

 
Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének Szociális és 
Egészségügyi Bizottsága a 2012. évi munkatervét elfogadja. 

 (Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testülete Szociális és Egészségügyi 
Bizottságának 2012. évi munkaterve a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
 
 

 
Iskolatej program továbbfolytatása 

Kiss Károly – Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke:

Megkéri Szarka Andrea igazgatási irodavezetőt az ismertetésre. 

 Rátér a következő bejelentés 
megtárgyalására. Elmondja, hogy az iskolatej programban való részvétel továbbfolytatására 
nyílik ismételten lehetőség. 

 
Szarka Andrea igazgatási irodavezető:

Az igazgatási irodavezető elmondja, hogy Dévaványán 2004 májusa óta működik 
eredményesen az „Iskolatej Program”. A Program keretén belül a szállítási szerződés 2011. 
december 31-ig szól, amennyiben továbbra is részt kívánnak venni a programban akkor 
dönteni szükséges a program tovább folytatásáról és egy új szállítási szerződés megkötéséről 
2012. június 1-ig terjedő időszakra.  

 Tájékoztatja a bizottság tagjait, hogy a 
Földművelésügyi és Vidékfejlesztési Minisztérium az iskolatej programot ismét meghirdette.  

Elmondja, hogy a képviselő-testület a 2011. augusztus 30-án megtartott rendkívüli ülésén a 
294/2011.(VIII.30.) Kt. határozatával döntött az „Iskolatej Program” keretén belül heti 1 
alkalommal iskolatej és heti 2 alkalommal kakaós tej biztosításáról, mely az elmúlt időszak 
tapasztalatai alapján nagy sikert aratott a tanulók körében.  
Az iskolával történt egyeztetést követően továbbra is igényelnék a programban való 
részvételt, változatlan feltételekkel. 
Az iskolatej és az iskola kakaó biztosítása az Általános Művelődési Központ Ványai Ambrus 
Általános Iskola Intézményegységének tanulói részére a 2012. január 4-től az igényelt 
napokra az alábbiak szerint alakulna. 
Az iskolatej (Mizo Boci tej 2,8% UHT 200 ml) 622 fő x 22 nap x 52,- Ft + 18% ÁFA = 
711.568,- Ft + 18 % ÁFA 
Az iskola kakaó (Mizo kakaós tej 2,8 % UHT 200 ml) 622 fő x 38 nap x 54,- Ft + 18 % ÁFA 
= 1.276.344,- Ft + 18 % ÁFA 
Mindösszesen: 1.987.912,- Ft + 18 % ÁFA 
Az 1.987.912,- Ft + 18 % ÁFA összegből Dévaványa Város Önkormányzatának maximum 
1.241.669,- Ft önerő biztosításával kell számolnia. 
Az irodavezető elmondja, hogy Ecsegfalva Község Önkormányzatának várhatóan 16.074,8 
Ft-os önerő biztosításával kell számolnia a 2012. január 4-től - 2012. június 1-ig terjedő 
időszakra. 
 
Kiss Károly – Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke: Megköszöni az igazgatási 
irodavezetőnek a tájékoztatást. Megkérdezi a bizottság tagjait, az iskolatej programmal 
kapcsolatban van-e valakinek kérdése, hozzászólása? 
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Megállapítja, hogy hozzászólás nem hangzott el.  
Szavazásra kéri a bizottság tagjait. Javasolják-e a Képviselő-testületnek, hogy továbbra is 
vegyenek részt az Iskolatej Programban.  
Kéri, aki a javaslattal egyetért, az kézfelnyújtással jelezze. 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 6 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
 

2900/2011. (XII. 15.) Sz.Eü.B.hat. 
H a t á r o z a t  

 
Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének Szociális és 
Egészségügyi Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek, hogy az 
Általános Művelődési Központ Ványai Ambrus Általános Iskola 
Intézményegységének tanulói részére az „Iskolatej Programot” tovább 
folytassa 2012. január 4-től - 2012. június 1-ig, heti 1 alkalommal (szerda) 
történő iskolatej és heti 2 alkalommal (hétfő, péntek) történő iskola kakaó 
szállítással. 
Az „Iskolatej Program” folytatásának költsége a 2012. január 4. - 2012. 
június 1. közötti időszakban 622 fő általános iskolás tanulóra vonatkozóan 
iskolatej 22 napra, 52,- Ft + 18 % ÁFA összeggel számolva 711.568,- Ft + 
18 % ÁFA és iskola kakaó 38 napra 54,- Ft + 18 % ÁFA összeggel számolva 
1.276.344,- Ft + 18 % ÁFA, melynek önerejét 1.052.262,- Ft + 18 % ÁFA-t 
a Képviselő-testület a 2012. évi költségvetés terhére biztosítja. 
A Képviselő-testület bízza meg a Polgármestert a Sole-Mizo Zrt-vel történő 
szállítási és kereskedelmi szerződés aláírásával. 

 
 
Kiss Károly - Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke:

A bizottság elnöke megadja a szót Balog Károlyné a Szeghalom Kistérség Többcélú Társulás 
irodavezetője részére.  

 Megkérdezi van-e még valakinek 
bejelentése? 

 
Balog Károlyné – Szeghalom Kistérség Többcélú Társulás irodavezetője

Az épület felújítása kb. 7 millió forintba kerül, eszközbeszerzésre pedig 3,5 millió forintot 
terveznek. A támogatás mértéke 95 %, önerőként 5 %-ot kell biztosítani. A pontos összeget 
még nem ismerik, melynek ismeretében kell majd az önerő biztosításáról döntést hozni a 
testületnek. Egyelőre támogatói nyilatkozat szükséges ahhoz, hogy a pályázatot be tudják 
nyújtani. A pályázatot csak a fenntartó nyújthatja be.  

: Elmondja, hogy 
a Szeghalom Kistérség Többcélú Társulás legutóbbi ülésén döntött arról, hogy pályázatot 
kíván benyújtani az alap szolgáltatások fejlesztésére, a kistérség szociális intézmény 
ingatlanainak felújítására. A támogatás mértéke 95 %, és önerőként 5 %-ot kell biztosítani a 
településeknek. Elmondja, hogy azok az intézményi épületek kerülnek felújításra, amelyek a 
kistérségi felzárkóztató programból kimaradtak. Dévaványa vonatkozásában a Családsegítő 
Szolgálat épületének felújítása maradt ki a programból, ezért javasolják a pályázat 
benyújtását. Az épület belső átalakítása megtörtént, de a tetőfelújítás, nyílászárók cseréje 
elmaradt. A pályázat keretében eszközbeszerzésre is pályáznak, informatikai fejlesztésre, 
bútor és berendezés beszerzésére. A vésztői intézményben eszközbeszerzésre, Ecsegfalván 
épület felújításra nyújtanák be a pályázatot. 

Véleménye szerint meg kellene próbálni a pályázat benyújtását, mert nem biztos, hogy 95 %-
os mértékű támogatást tudnak később pályázat útján megszerezni. 
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Kiss Károly – Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke:

Megkérdezi van-e valakinek kérdése, hozzászólása a Szeghalom Kistérség Többcélú 
Társulásnak a Családsegítő Szolgálat épületének felújítása érdekében benyújtandó 
pályázatával kapcsolatban? 

 Megköszöni a társulás 
irodavezetőjének a tájékoztatást. 

Megállapítja, hogy kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
Szavazásra kéri a bizottság tagjait. Javasolják-e a Képviselő-testületnek, hogy a Szeghalom 
Kistérség Többcélú Társulás pályázatot nyújtson be a Dél-alföldi Regionális Fejlesztési 
Tanácshoz a „Szociális alapszolgáltatások és gyermekjóléti alapellátások infrastruktúra 
fejlesztése” című pályázati kiírásra.  
Kéri, aki a pályázat benyújtását javasolja a Képviselő-testületnek, az kézfelnyújtással jelezze. 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 6 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
 

2901/2011. (XII. 15.) Sz.Eü.B.hat. 
H a t á r o z a t  

 
Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének Szociális és 
Egészségügyi Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek, támogassa, hogy 
a Szeghalom Kistérség Többcélú Társulás pályázatot nyújtson be a Dél-
alföldi Regionális Fejlesztési Tanácshoz a „Szociális alapszolgáltatások és 
gyermekjóléti alapellátások infrastruktúra fejlesztése” című pályázati 
kiírásra. 
A képviselő-testület bízza meg a polgármestert a támogató nyilatkozat 
aláírásával.  

 
 
Kiss Károly - Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke:

Megállapítja, hogy több bejelentés nem hangzott el. 

 Megkérdezi van-e még valakinek 
bejelentése? 

 
A bizottság elnöke megköszöni a megjelenteknek a részvételt és az ülést 1500

 
 órakor bezárja. 

 
A jegyzőkönyv kelt, mint az első oldalon. 

 
 
A jegyzőkönyv hiteléül: 
 
 _______________________ 
 Kiss Károly 
 bizottság elnöke 
 
 
 
 _______________________ 
 Hermeczi Erika 
            jegyzőkönyvvezető 
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